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1. Mötet öppnas 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. Mötet hålls digitalt pga restriktioner Covid 19. 
 

2. Mötets dagordning  
Mötets dagordning sprids för mötesdeltagarna och fastställs. 
 

3. Mötet utlysts på rätt sätt 
Mötesdeltagarna beslutar att mötet utlysts på rätt sätt och i rätt tid, via hemsida, 
information under träningspass samt via sociala medier. 
 

4. Val av styrelse, mötesordförande, sekreterare och justeringsman?  
Mötet väljer styrelse: ordförande, sekreterare och kassör: 
Ordförande: André Johansen, sekreterare: Johanna Hermansen, kassör: Stefan 
Suneson. 
Vidare väljer mötet protokolljusterare: 
Karin Johansson 

 
5. Verksamheten 

Verksamhetens mål för 2020 gicks igenom enligt nedan: 
 
Vad har uppfyllts/inte uppfyllts det gångna verksamhetsåret?  
 

• Tydligare information kring försäkringen som ingår i medlemsavgiften = ej 
uppnått, förslag har kommit att lägga in detta i infofoldern.  

• HLR utbildning för alla instruktörer, ej uppnått ska dock ske i januari 2021.  

• Hitta en tid då fler kan pröva att vara i ringen, ett exempel är på träningen på 
söndagar = Delvis uppnått, tävling/elitgrupp har kört mycket i ring.  

• Laga 1 löpband = Uppnått  

• Få fler tjejer att börja tävla = under 2020 har endast ytterligare 1 tjej börjat 
tävla.  

• Ha en ”tjejdag” = ej uppnått 

• Fortsätta att söka fler bidrag = uppnått 

• Arbete mer med psykisk ohälsa (främst för tjejer) = uppnått, Madeleine Vall 
har under året besökt klubben och pratat om detta.  

• Mer genomgång av vad som ger poäng och inte i match = Delvis uppnått, kan 
absolut bli bättre.  

• Fortsätta att hålla seminarium = Uppnått  

• Hålla 3 matcher innan sommaren 2020 = Ej uppnått, har varit svårt när vi ej 
fått hålla matcher pga. Corona.  

• Minst 1000 medlemmar innan 2020 är slut = 954 medlemmar  



• Fem SM guld = ej uppnått, klubben tog två 

• Bli bästa klubb = Ej uppnått, Johan och Emil Bjarnestad blev dock utsedda till 
årets ledare.  

• Städningen behöver förbättras (framförallt i tjejernas) = Uppnått 

• Ändra draperierna i tjejernas omklädningsrum = Ej uppnått, Emil kollar upp 
detta.  

• Prata med Miljöförvaltningen och kolla om ventilationen går att förbättra = 
Uppnått, miljöförvaltningen har dock varit dåliga på att undersöka den.  
 
 

 
6. Ansvarsfrihet för styrelsen*  
7. Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen.   

 
8. Årsredovisning  

Årsredovisning finns alltid tillgänglig för medlemmar som önskar ta del av denna.  
 

9. Medlemsavgifter 
Medlemsavgiften är sedan tidigare höjd till 300 kr/år  

 
10. Klubbmästerskap  

Pga av Covid 19 har inga klubbmästerskap kunnat hållas under året. 
 

11. Val av ekonomiansvarig  
Mötet enades om att NMK Redovisning ska få fortsätta sitt uppdrag för hjälp med bokslut 
och årsredovisningar mm. 

 
12.  Övriga frågor   

 
Mål vi vill ha under 2021:  

o Fortsatt arbete mot psykisk ohälsa  
o Ge medlemmarna en chans att få mer ringavana  
o Fortsätta med seminarium, önskemål; boxning, kost & skador, teknik.  
o Utbilda fler kvinnliga tränare  
o Utbilda tränare mer generellt  
o Fortsätta med bootcamps  
o Filma fler ”vanliga” träningar och inte bara elitgrupp/tävling  
o Masterclass för nybörjare  
o Smartare lösningar på sociala medier med viktiga information så att man 

inte missar något viktigt  
 
 
 

13. Mötets avslutande 
Mötet förklaras avslutat 
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